
Jaarverslag 2012 – 2013 Docos Tafeltennis 
 

De samenstelling van het bestuur van Docos Tafeltennis was het afgelopen seizoen als volgt. 

Yolanda Bloemen, secretaris, Ria van Cassel, gebouw, Matthijs Apperloo, penningmeester, 

Sebastiaan Veijgen, jeugdzaken en wedstrijdsecretaris landelijke teams, Ferry Veijgen, 

Communicatie en PR, Wim Vreeburg, voorzitter. Daarnaast verzorgde Ron Goedman het 

wedstrijdsecretariaat van de afdelingscompetities. De onderstaande activiteiten zijn het 

afgelopen jaar uitgevoerd.  

 

 

1. Bestuurlijke zaken 
 

Tijdens de algemene ledenvergadering juni 2012 is aan het bestuur de opdracht meegegeven 

te zorgen voor meer uitstraling van de vereniging door het invoeren van uniforme moderne 

shirts, indien mogelijk deels gesponsord. Een groep leden vanuit de ledenvergadering heeft 

zich gericht op het uitzoeken van twee mogelijke shirts, waarbij de enige voorwaarde vanuit 

de ledenvergadering was, dat de kleur overwegend rood moet zijn. Daarnaast zijn succesvolle 

gesprekken gevoerd met De Wolkyshop en met TTSport over gedeeltelijke sponsorring. Dat 

heeft ertoe geleid dat in december een buitengewone algemene ledenvergadering is gehouden, 

waarbij het nieuwe shirt kon worden getoond en de mogelijkheden van gedeeltelijke 

sponsorring en eigen bijdrage zijn toegelicht. De algemene ledenvergadering heeft na 

discussie daarop volmondig ingestemd. Vervolgens kwam de logistiek aan de orde: opgeven 

van de maat, aangeven voor een eventuele tweede shirt, het bestellen, laten aanbrengen van de 

diverse logo’s en ten slotte de verspreiding. Verrassend snel, in de tweede week van de 

voorjaarscompetitie, speelden bijna alle Docos teams direct in de nieuwe shirts en kort daarna 

ook de overige teams. En zo is een einde gekomen aan een periode waarin Docos in 

competities en op toernooien als vereniging grotendeels onherkenbaar was. 

 

Daarnaast is op de ledenvergadering van juni 2012 afgesproken dat alle veertien tafels 

vernieuwd zouden worden. Eind augustus zijn de tafels geleverd, tegelijkertijd zijn alle oude 

tafels verkocht en weggehaald en zijn de nieuwe tafels op zaterdag 1 september 2012 

gemonteerd. Met dank voor de hulp van tien leden  en met hulp van acht aankomende leden 

van studentenvereniging Minerva en onder regie van Ferry en Sebastiaan Veijgen. 

 

Het bestuur is het afgelopen jaar tien keer bij elkaar geweest. Op de agenda stonden naast 

invoering nieuwe shirts en aanschaf tafels ook onderwerpen als de competities, interne 

toernooien, evenementen, gebouw, werving nieuwe leden, financiën, communicatie en 

trainingen. Gesprekken met de trainers en met Remco Vastenburg en Frank Lequin als 

klankbord, hebben geleid tot de aanstelling van Michel de Boer als zowel adviseur van de 

trainers en als hoofdtrainer van de jeugd. 

 

Bij de bestuursvergaderingen is steeds het beleidsplan 2012 – 2016 de onderlegger geweest. 

Naar de mening van het bestuur hebben we veel van de doelstellingen kunnen realiseren. Een 

aantal doelstellingen blijft staan als de ambitie voor de volgende jaren zoals: eerste herenteam 

in de tweede divisie, drie keer per week sport overdag, elk jaar een ontruimingsoefening, in 

2016 hebben we 230 leden, behoud en uitbreiding van de club van vijftig. Zo blijft er werk te 

verrichten. Dit beleidsplan, “Vernieuwen en vasthouden”, wordt ter raadpleging bij dit 

jaarverslag als bijlage toegevoegd. 

 



Het afgelopen jaar is weer door vele mensen veel en nuttig werk verricht voor de vereniging. 

Zoals schoonmaak, extra barbeheer, begeleiding van jeugdteams en van individuele jeugdige 

leden, redigeren en afdrukken van het clubblad, actualiseren van de website, organiseren van 

toernooien, houden van evenementen en kaartavonden, training en nadenken over training, 

volgen van AED cursus, optreden als deelnemer van de Docos band en nog veel meer. Het 

bestuur dankt iedereen hier hartelijk voor en… graag maken we als vereniging opnieuw van 

deze medewerking gebruik in het volgend seizoen! 

 

2. Afdelingscompetitie najaar 2012 en voorjaar  2013 

 
Aan de najaarscompetitie 2012 deden 20 reguliere en 9 duo teams mee. Aan de 

voorjaarscompetitie 2013 waren dit 19 reguliere teams en 11 duo teams. We hebben dus een 

vrij constant aantal competitie spelende teams / leden. Onderstaande tabel geeft aan hoe de 

teams over de competitieklassen verdeeld waren. 

Klasse Najaar 

2012 

Voorjaar 

2013 

Hoofdklasse 1 1 

1
e
 klasse 2 2 

2
e
 klasse 1 2 

3
e
 klasse 4 4 

4
e
 klasse 2 4 

5
e
 klasse 8 5 

6
e
 klasse 1 1 

Duo 1
e 
klasse 1 0 

Duo 2
e
 

klasse 

0 1 

Duo 3
e
 

klasse 

0 0 

Duo 4
e
 

klasse 

3 3 

Duo 5
e
 

klasse 

2 3 

Duo 6
e
 

klasse 

2 2 

Duo 7
e
 

klasse 

1 2 

 

In de najaarscompetitie werden 5 teams kampioen (teams 5, 9, 12, 13, 14) maar degradeerden 

helaas ook 6 teams (teams 2, 6, 7, 10, Duo1 en Duo 6). Gelukkig kregen we in de 

voorjaarscompetitie voor 3 teams een keuze plaats in dezelfde klasse (teams 2, 6 en 7). 

In de voorjaarscompetitie werden 5 teams kampioen: team 9, 10, duo 1 , duo 8 en duo 10 en 

degradeerden gelukkig maar 3 teams (team 7, 11 en duo 6).  Hier moet wel bij vermeld worden dat 

een aantal teams het kampioenschap net aan hun neus voorbij zagen gaan. 2 weken voor het eind 

van de competitie hadden namelijk maar liefst 11 teams de (theoretische) kans om kampioen te 

worden maar het werden er uiteindelijk dus 5. 

Net als vorig jaar is een groot probleem het aantal voorkeuren dat door de teams aangevraagd 

wordt. Het is begrijpelijk dat de teams bij voorkeur iedere speelweek op dezelfde avond en in 

de Leidse regio spelen maar uiteraard is het niet mogelijk om aan al deze verzoeken te 

voldoen. Enige flexibiliteit wordt dus gevraagd van de teams. Ook groeit het aantal teams dat 

op vrijdag thuis wil spelen nog steeds waardoor het erg druk is op deze speelavond. Gelukkig 



heeft de bond met de indeling hier goed rekening mee gehouden door een gebalanceerde 

indeling van de uit-en thuis teams te maken. 

Ook qua (het beperken van de) boetes is het een goed seizoen geweest. In het najaar was het 

totaal aan boetes €19,50 en in het voorjaar zelfs maar €12,50. De meeste boetes worden 

geheven voor het verkeerd invullen en/of te laat inleveren van de formulieren. Een situatie die 

door de invoering van NAS eigenlijk niet meer beboet zou moeten worden maar helaas is hier 

nog geen oplossing voor. 

 
 

3. Landelijke competitie en jeugd 

 

Landelijke seniorenteams 
Docos heeft twee landelijke damesteams. Het eerste damesteam is het hele jaar in de tweede 

divisie uitgekomen. Aan het begin van de competitie bleek het team plotseling een speelster te 

kort te komen. Mei Leng Choo moest zich vanwege persoonlijke omstandigheden 

terugtrekken. Gelukkig stelde Nadia Huizer zich beschikbaar om dit gat op te vullen. Het 

team bestond verder uit Romy Vastenburg en Selma Bibuljica. Nadia leverde een zeer 

bijzondere prestatie door ongeslagen de damescompetitie uit te spelen. Voor de 

voorjaarscompetitie konden wij Janneke de Geus aan het team toevoegen. Nadia Huizer was 

nu als reservespeelster beschikbaar. Aan het einde van het verenigingsjaar eindigde het team 

op de eerste plaats. 

 

Na het kampioenschap in de voorjaarscompetitie van 2012 kwam ook het tweede damesteam 

met Ellen Hoogervorst, Edina Bibuljica en Ariana Sarmastzada uit in de tweede divisie. In de 

voorjaarscompetitie is Sabine Brand bij het team gekomen. 

 

Jeugdcompetitie 
Het afgelopen seizoen hebben vele ouders er weer voor gezorgd dat alle spelers en speelsters 

tijdig bij hun uitwedstrijden in de competitie aanwezig waren. Wij bedanken alle ouders die 

gereden hebben voor hun medewerking.  

 

Het hele verenigingsjaar had de vereniging vijf jeugdteams. In de najaarscompetitie is het 

team van Berend de Koning, Rick Grijpma en Thomas van Velzen kampioen geworden in de 

5
e
 klasse. 

 

In de voorjaarscompetitie kon Docos wederom vijf teams opstellen. Helaas waren er geen 

kampioenen, maar wel drie tweede plaatsen. 

 

Jeugdtoernooien 
Docos heeft met de jeugd de ranglijsttoernooien van Heel, Hoorn, Berkel en Rodenrijs, Assen 

en Nijmegen bezocht.  

 

Edina Bibuljica, Ariana Sarmastzada en Thomas Bruijning hadden het hele jaar een B-

licentie. Pim wist dit jaar zijn B-licentie te behalen door het C-toernooi in Nijmegen te 

winnen. Hij mocht daardoor ook meedoen aan de Nederlandse Jeugdkampioenschappen B, 

waar hij in het hoofdtoernooi wist te komen. 

 

Enkele opvallende resultaten: 

• Zowel in Hoorn als Berkel en Rodenrijs won Michael Bultema de troostronde van het C-

licentietoernooi bij de kadetten. 



• In Assen won Pim Huinen het troosttoernooi bij de C-licenties van de pupillen en in 

Nijmegen werd hij kampioen bij de pupillen C. 

• Edina Bibuljica wist in de halve finales van de Nationale Jeugdmeerkampen te komen.  

• Verder wist Mischa de Zwart de troostronde van de Zuid-Hollandse Kampioenschappen te 

winnen.  

 

4. Trainingen 

 

Dit jaar is Michel de Boer begonnen als hoofdtrainer. Daarnaast heeft Docos hem aangesteld 

als adviseur voor het trainingsbeleid en voor de trainers. Docos verwacht met zijn aanstelling 

snel betere resultaten te bewerkstellingen. Op woensdag is Bas van Vliet training gaan geven 

bij de jeugd.  

 

Tijdens de training op de vrijdag heeft Tjerk Buikstra stage gelopen voor de cursus trainer 2 

bij de training van Basim en Sebastiaan. Hij moet alleen nog zijn praktijkexamen doen. 

 

In het afgelopen jaar zijn de volgende trainingen geweest: 

• maandag : 18:00 - 19:30 uur - Michel de Boer / Basim Al Hussainy - Selectie 

• dinsdag : 20:00 - 21:00 uur - Fadil Bibuljica - recreanten en 5e + 6e klasse 

• woensdag : 18:00 - 19:30 uur - Bas van Vliet/Peter Milikan - Jeugd 

• woensdag : 19:30 - 21:00 uur - Sebastiaan Veijgen/Peter Milikan - gevorderden 

• vrijdag : 18:00 - 19:30 uur - Sebastiaan Veijgen/Basim Al Hussainy - Jeugd 

• zaterdag : 10:45 - 11:45 uur - Sebastiaan Veijgen - cursus 6-9 jarigen & beginners 

• zondag : 10:00 - 13:00 uur - vrij spelen - alle leden 

 

Aan het begin van het seizoen hebben we een trainingsweekend georganiseerd om het seizoen 

goed voorbereid van start te gaan. Tussen de najaars- en de voorjaarscompetitie heeft een 

groep van voornamelijk seniorleden van de hogere teams een trainingsweekend gehouden in 

Den Bosch. Dit was zeer geslaagd. 

 

 

5. Evenementen 
 

Bij Docos zijn het afgelopen jaar voor en door Docosleden weer een flink aantal evenementen 

georganiseerd.  

 

Het Groot Rijnlands toernooi 2012 verliep goed. Er deden iets minder teams mee; wel waren 

er meer deelnemende verenigingen. 

De afsluiting van het tafeltennisjaar 2011-2012 en van het Groot Rijnlands toernooi, het 

Docos Slotfeest, werd op 30 juni gehouden. Het begon met een maaltijd, en er waren 

optredens van Duo Komitas, de Tropics en DJ Maximum. Het aantal bezoekers was iets lager 

dan gehoopt.  

 

Bij het 'Opwarmtoernooi' op 31 augustus waren iets minder deelnemers dan vorig jaar. Er 

werd bij sommige deelnemers een ' meerkamp' gespeeld; sommigen lieten weten toch liever 

een echte wedstrijd (team tegen team) te spelen. 

 

Door het hele jaar heen zijn verscheidene klaverjasavonden georganiseerd, die altijd goed 

bezocht zijn.  

 



Eind november vond het Sinterklaasfeest plaats; verder werd er voor de jeugdleden door de 

jeugdcommissie een bezoek aan de bowling georganiseerd. Hierbij was de opkomst groot. 

 

De clubkampioenschappen werden gehouden op 7 december (dubbel) en op 14 december 

(enkel). Het dubbelkampioenschap op 7 december was tamelijk rustig. Bij het 

enkelkampioenschap waren meer deelnemers. 

Positief was dat dit jaar weer een jeugdkampioenschap is gehouden. Jammer genoeg 

ontbraken belangrijke jeugdleden.  

Op 22 december werd voor het eerst in een aantal jaren weer een kerstbrunch gehouden, 

hierbij werd een geslaagd optreden verzorgd door de Docos Band (met onder andere Maarten 

Witkam).  

Bij het traditionele nieuwjaarstoernooi was een grote opkomst en een zeer gezellige sfeer. 

 

In januari werd voor het begin van de voorjaarscompetitie weer een opwarmtoernooi 

gehouden. De suggestie is gedaan het opwarmtoernooi een volgende keer te organiseren 

samen met een andere club, bijvoorbeeld Hoofddorp. 

Er was een scholierentoernooi, dat erg druk bezocht werd (ca. 140 kinderen). 

Bij Sport overdag werd - inmiddels een traditie -  een buffet gehouden, verzorgd door Ria en 

Nico van Cassel. 

  

Op 7 april werd het Docos mixed dubbel toernooi gehouden; het was een goed bezocht en 

zeer geslaagd toernooi. 

 

 

6.  Docos bar en gebouw 

 
Het afgelopen verenigingsjaar hebben veel teams hun bardiensten goed vervuld. De 

maandagavond die door Joop verzorgd wordt loopt prima. Dit komt de omzet zeer zeker ten 

goede. Zoals uit de financiële cijfers blijkt is de winst van de bar goed, want we hebben het 

afgelopen jaar veel uitgaven gehad. De barcommissie heeft over de medewerking van veel 

leden niets te klagen. We willen nog wel enkele belangrijke punten goed onder de aandacht 

brengen nl. 

• Het schoonmaken van de bar  

• De keuken schoonmaken waarbij de frituurbakken niet vergeten mogen worden. 

• Bij het weggaan kijken of alle lichten uit zijn, ook in de kleedkamers 

• Zeer belangrijk is ook het instellen van het alarm, dit is in het afgelopen seizoen een 

paar maal vergeten. 

• En het buitenlicht uit 
 

Staat het alarm niet aan en er zou ingebroken worden dan vergoedt de verzekering niets. Met 

z`n allen zijn we Docos, dus laten we de accommodatie netjes en zo schoon mogelijk houden. 

Ook is ieder lid verplicht een keer achter de bar te staan. 

 

Wanneer iemand de bardienst wil overdragen wanneer het te laat wordt, is degene aan wie 

overgedragen wordt daarna verantwoordelijk voor het laatste gedeelte van de avond: alles 

afsluiten, de lichten nakijken, het alarm erop zetten en de financiën (de inkomsten van na de 

overdracht) op de juiste wijze afdragen en noteren. Bij overdracht moet genoteerd worden aan 

wie de bardienst wordt overgedragen. Voordat wordt overgedragen sluiten de aanvankelijke 

'dienstdoenden' hun financiën af, noteren het bedrag en deponeren het geld op de juiste plek. 



 

We gaan ervan uit dat in het nieuwe seizoen de leden weer alle medewerking zullen geven om 

weer een goed resultaat van de bar te behalen. 

 

 
 

7. Ledenaantallen 

 

Overzicht ledenbestand per 31 maart 2012 

  Man Vrouw Totaal 

  Competitie Recreatie Totaal Competitie Recreatie Totaal 

0-10 3 1 4 2 1 3 7 

10-20 23 7 30 5 2 7 37 

20-30 14 1 15 4 1 5 20 

30-40 12 2 14 4 3 7 21 

40-50 21 8 29 3 2 5 34 

50-60 22 6 28 3 1 4 32 

60-… 25 27 52 2 4 6 58 

  120 52 172 23 14 37 209 

Overzicht ledenbestand per 31 maart 2013 

  Man Vrouw Totaal 

  Competitie Recreatie Totaal Competitie Recreatie Totaal 

0-10 0 4 4 0 1 1 5 

10-20 13 13 26 6 4 10 36 

20-30 15 1 16 3 0 3 19 

30-40 12 5 17 2 2 4 21 

40-50 15 10 25 2 2 4 29 

50-60 22 6 28 3 1 4 32 

60-… 24 33 57 2 4 6 63 

  101 72 173 18 14 32 205 

 

 
 

 

8. Schema bestuur 

 

 

aftredend 2013 Ria van Cassel, Sebastiaan Veijgen 

aftredend 2014 Wim Vreeburg, Matthijs Apperloo, Ferry 

Veijgen,Yolanda Bloemen 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

Bijlage: Beleidsplan 2012 – 2016 Vernieuwen en vasthouden, juni 2012 

 

Vijf jaar geleden heeft het Leidse Sportbedrijf ons voorgehouden op korte termijn te moeten 

verhuizen. Sindsdien heeft dat ons teveel bezig gehouden. Elk jaar leek de verhuizing nu toch 

echt aanstaande te zijn. Zelfs het afgelopen jaar, waarin bekend werd dat het plan voor Huis 

van de Sport definitief verlaten is, heeft het Sportbedrijf ons aangegeven dat elk moment 

verhuizing plaats kan vinden. Jarenlang heeft dit bij ons geleid tot het afzien van noodzakelijk 

onderhoud aan het gebouw. Zomer 2011 hebben we dit achterstallig onderhoud toch maar 

uitgevoerd en gaan we er vanuit dat we nu maar onze aandacht moeten richten op het 

“onderhoud” van de vereniging. Vooral de uitstraling van Docos naar de Leidse omgeving is 

bleekjes en verdient onmiddellijke aanpassing. Hieronder staan de contouren voor een nieuw 

beleidsplan, nu voor de komende vier jaar. Daarin willen we vernieuwen waar mogelijk en 

vasthouden waar nodig is. Ook willen we duidelijkheid of Docos voor gezelligheid of voor 

topsport staat. Dat keert terug in de missie die we nastreven. Van daaruit leiden we 

succesfactoren af. Vanuit de succesfactoren de activiteiten en doelen op korte en lange 

termijn. 

 

Missie: Docos is de belangrijkste verzorger van tafeltennis voor wedstrijdsport en recreatie in 

Leiden en omgeving. 

 

Succesfactoren: 

1. geschikte accommodatie en goed speelmateriaal 

2. uitstraling 

3. aandacht voor jeugd en talenten 

4. aandacht voor breedtesport en recreatie 

5. ledenwerving en -behoud 

6. breed kader 

7. goed financieel beheer 

 

1. Geschikte accommodatie en goed speelmateriaal 

Het huidige gebouw met 14 tafels, ruime kantine en ruime kleedkamers is in 2011 geverfd en 

deels van nieuw hout voorzien. Hoewel de vloer al jaren sleets is, kunnen we naar onze 

inschatting de komende vier jaar hierop nog goed uit de voeten. De openstelling is mogelijk 

zeven dagen en in beginsel 24 uur. Er liggen kansen om de benutting per dag omhoog te 

brengen. Daarnaast geldt dat we voldoen aan de eisen van de brandweer, maar dat zal nog wel 

jaarlijks uitgetest moeten worden. Een belangrijk deel van de leden is geïnstrueerd over 

EHBO en AED, ook dat moet jaarlijks herhaald worden. De bar kan draaien dankzij enkele 

leden die wekelijks de bar bedienen en alle overige leden die een verplichting hebben 

minimaal twee keer per jaar een bardienst te hebben.  

Om de vier jaar dienen de tafels door nieuwe vervangen te worden. Indien nodig ook de 

netjes. Dat had in 2011 moeten plaats vinden, maar zal in 2012 moeten gebeuren. Daarnaast 

aandacht voor bruikbaarheid van de tafeltennisrobots. 

 

2. Uitstraling 

Nadat twee jaar geleden de eerste divisie Dames en de tweede divisie Heren verlaten is, is 

Docos amper in het nieuws, lees in de Leidse bladen, geweest. Daardoor loopt onze missie 

gevaar. Op twee manieren kunnen we onze uitstraling verbeteren. Van belang is om terug te 

keren op subtop niveau. Voor het eerste damesteam lijken er nu kansen te zijn. Het eerste 



herenteam speelt nu weliswaar in de hoofdklasse, maar een blijvende terugkeer naar de derde 

divisie is haalbaar. Een tweede manier van uitstraling is om ons als vereniging bewuster te 

profileren. Dat kan door nieuwe moderne sportkleding. Het huidige shirt is sterk verouderd. 

Bovendien dragen veel leden dit niet. Het maakt elders indruk als Docos overal direct opvalt 

door hun shirt, we zijn immers kwantitatief sterk. Actie op korte termijn is nodig. Daarnaast 

zal ook een PR / externe communicatie gevoerd moeten worden. De interne communicatie via 

nieuwsbrieven, website en clubblad loopt goed. Het blijft van belang die in stand te houden, 

daarvoor zal versterking van het redactieteam nodig zijn. 

 

3. Aandacht voor jeugd en talenten 

Wil Docos haar missie waarmaken dan is behoud, opvang en spelontwikkeling van de jeugd 

en talenten noodzakelijk. Gestreefd zal worden naar een cultuur waarin talentrijke spelers drie 

keer in de week trainen. Met aandacht voor snelheid, aandacht voor techniek en voor conditie. 

Een selectiegroep van jonge senioren eventueel aangevuld met jonge senioren van 

buurverenigingen, een selectiegroep van gevorderde jeugdspelers, een of twee groepen 

beginnende jeugdspelers en twee groepen van senioren. Daarnaast aandacht voor enkele 

talentrijke spelers door één op één coachting. 

 

4. Aandacht voor breedtesport en recreatiesport 

Naast wedstrijdsport blijft Docos recreatie belangrijk vinden. In dat kader is het goed om 

Sport Overdag uit te breiden naar een middag en/ of een derde ochtend. Ook aandacht voor de 

sociale kanten als aantrekkelijke jeugd- en seniorenevenementen. Daaronder ook toernooien. 

Naast clubkampioenschappen zal ook jaarlijks een jeugdkampioenschap gehouden worden. 

 

5. Ledenwerving en behoud 

Vanwege onze missie is het van belang voortdurend leden te werven en deze te behouden. 

Daarbij richten we ons op Leiden, maar is ook “Groot Leiden” interessant. Werving van jonge 

leden vooral gericht op de hoogste groepen van de basisscholen in de diverse wijken van 

Leiden. Behoud via competitie, trainingen en evenementen. 

 

6. Breed kader 

Voor trainingen aan uiteenlopende groepen zijn 6 – 8 trainers nodig. Dat betekent dat er 

gemiddeld jaarlijks een trainer opgeleid moet worden. Voor de technische begeleiding van de 

jeugd zijn zo’n 6 enthousiaste leden nodig. Ook hier is een probleem. Voor het gebouw, 

inkoop en schoonmaak drie mensen. Daarnaast een betrokken bestuur van 5 -7 mensen. En 

een jeugdcommissie van 5 mensen. Inschakelen van scholieren in het kader van 

maatschappelijke stages biedt kansen. 

 

7. Goed financieel beheer 

Als relatief grote vereniging met een eigen gebouw staan we financieel sterk. Van belang is 

na te gaan welke nieuwe financiële bronnen er mogelijk zijn. Voor het adequaat reageren is 

het van belang om tijdig over goede financiële informatie te beschikken. Versterking van de 

financiële functie is nodig. 

 

DOELSTELLINGEN BELEID 2012 - 2016 
 

1. Toptafeltennis  
A. de selectietraining traint minimaal twee keer per week 

B. het eerste damesteam speelt in de eerste divisie  

C. het eerste herenteam speelt in de tweede divisie en het tweede in de hoofdklasse 



D. top tien jeugd (2 teams jongens, meisjes) sluit in niveau aan bij de top senioren 

E. landelijke spelers leiden we vooral zelf op 

 

2. Jeugdbeleid  
A. er zijn aantrekkelijke activiteiten voor jeugdige leden 

B. structurele jeugdbegeleiding bij toernooien en competitie 

C. er is een actieve jeugdcommissie 

D. elk jaar worden jeugd clubkampioenschappen gehouden 

 

3. Breedtesport / Recreatiesport  
A. minimaal 70% van de leden speelt competitie 

B. goede communicatie over de competitie via de captains 

C. vaste huldigingmomenten kampioenteams  

D. sport overdag vindt minimaal drie keer in de week plaats 

E. er zijn specifieke trainingen voor breedtesportgroepen 

F. elk jaar organiseren we in december clubkampioenschappen 

G. in het voorjaar externe toernooien 

H. jaarlijks is er een aantrekkelijk slotfeest 

 

4. Accommodatie en materiaal  
A. elke jaar vindt een ontruimingsoefening plaats 

B. een belangrijk deel van de leden is geïnstrueerd over EHBO en de AED 

C. alle noodzakelijke onderhoud van het Oude Posthuis wordt uitgevoerd 

D. Elke vier jaar zijn de tafels vervangen door nieuwe 

 

5. Ledenwerving en behoud  
A. elk jaar werven we minimaal 10 jeugdspelers 

B. we behouden de groep van 18 – 30 jaar 

C. in 2016 hebben we minimaal 230 leden  

D. we leiden minimaal drie nieuwe eigen trainers op 

 

6. Uitstraling en communicatie 
A. alle Docos leden dragen via moderne en uniforme kleding de club uit 

B. elke jaar komen we minimaal één keer in de locale pers 

C. zes keer per jaar komt een aantrekkelijk clubblad uit 

D. de website is up – to – date  

E. we onderhouden goede relaties met de gemeentelijke sportwereld en de NTTB 

F. bestuur reageert adequaat op vragen van leden 

 

7.  Financiën  
A. er is een sponsorbeleid 

B. behoud en uitbreiding van de club van 50 

C. de exploitatie is gericht op jaarlijkse reservering voor tafels en onderhoud 

D. na elk kwartaal is er een overzicht ten behoeve van bijsturing 

 

 


